



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

#### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
303177379		36, 41, 44	16-01-2015	Beam International Foundation Limited (曙光國 際基金有限公司) 19/F On Loong Commercial Building 276-278 Lockhart Road Wanchai, Hong Kong	Morrison & Foerster 33/F, Edinburgh Tower, The Landmark, Central HONG KONG
304368619		35	23-03-2018	葉鑑森 香港 九龍大角咀 埃華街 26-28 號 永利工業大廈 10 樓 A 舖	葉鑑森 香港 九龍大角咀埃華街 26- 28 號 永利工業大廈 10 樓 A 舖
304526866	<b>STEFANO BIGI</b>	25	08-06-2018	WEST POINT MANIFATTURA	WENPING & CO. 1701 Tung Wai Commercial

CRAVATTE S.R.L. Building, 111 Gloucester  
Viale Gian Road, HONG KONG  
Galeazzo  
Visconti 16 -  
20136 Milan,  
ITALY

304592863

A  5

17-08-2018

華人藥業（香港）  
有限公司  
香港 九龍觀塘開  
源道 60 號 駱駝漆  
大廈 3 期七樓 P-Q  
室

華人藥業（香港）有限公司  
香港 九龍觀塘開源道 60 號  
駱駝漆大廈 3 期七樓 P-Q 室

B 